

SpLitt

# Styrelsemöte 2020-12-08 16:15

## Protokoll

---

8 December / KL. 16:15 / Zoom

Ordförande: Joel Randeblad  
Vice Ordförande: Line Larsson  
Kassör: Hanna Konneback

Ledamot: Norea Kolenda  
Ledamot: Alice Wentzel Blank  
Ledamot: Frida Endertorp  
Ledamot: Rebecca Rudolfsson  
~~Ledamot: Tilde Norberg~~  
Ledamot: Kelly Helsing  
Ledamot: Wilma Löfgren  
~~Ledamot: Alice Tjärnén~~  
Ledamot: Sofia Njurin  
Ledamot: Valdemar Linhem  
Ledamot: Mimmi Jacobsson  
~~Ledamot: Lucas Näsström~~  
Ledamot: Salina Söderberg

### 1. Formalia

F1 Möte öppnas

F2 Val av sekreterare

Norea väljs som sekreterare

F3 Val av justerare

Hanna väljs som justerare

F4 Fastställa föredragslista

Dagordningen är fastställd

### 2. Information

## I1 Gå igenom föregående protokoll

Joel går igenom föregående protokoll från 24/11.

## I2 Nytt från HumSek

Lucas gick på förra HumSek-mötet men är inte närvarande i dag. Han får skicka informationen skriftligt till nästa representant.

## I3 Nytt från SAMO

Inget nytt från Norea.

## I4 Ekonomisk rapport

Hanna berättar att vi fått in terminsbidrag på 5 000 kr.

## I5 Per capsulam-beslut

Vi röstade igenom skrivtävlingens förslag via Discord.

## I6 Information från kåren

Inget nytt.

## 3. Diskussion

### D1 Allmänna tips-advent!

Hur går det med det?

Det går bra! Det saknades ett tips inför 2:a advent.

Nästa helg (3 advent) är det: Lucas, Wilma, Sofia och Alice WB.

### D2 Förslag till mötesschema 2021

Joel presenterar mötesschemat för 2021.  
Ingen har några invändningar. Hanna och Line säger att det ser bra ut.

### **D3 Utvärdering Poesitävling**

Hur gick den?

Joel tycker att det har gått bra. Vi fick in åtta bidrag. Juryn tyckte så pass lika och olika att två andra jurymedlemmar har behövt tas in men ytterligare en behövs för att få fram en vinnare. Resultatet kommer publiceras i kväll.

### **D5 Skrivartävlingen**

Vad behöver fixas till den?

Line säger att det går bra. Tävlingen är publicerad. Det har fått respons på Facebook. Nästa steg är att ordna en budget för att se om vi behöver söka något bidrag.

### **D6 Verksamhet 2021**

Vad ska vi prioritera 2021?

Århundradefest, semmelstafett. Powerpointpresentationen (som blir ännu bättre live). Overallsittning arkeologerna och en mindre syjunta. Snöbyggartävlingen (om det blir snö). Fysiska möten! Fan fiction-gala. Sittningar!

En bokbytardag i t.ex. Tryggheten. Med biljettsystem för varje bok du lämnar in får du ta med en bok hem. Förslag att också kunna ha det i Lindell och be kåren sprida det på sina sociala medier för att få större spridning.

## **4. Beslut**

### **B1 Mötesschema 2021**

Förslaget godkänns.

### **B2 Skrivartävlingen**

Inget beslut att fatta.

## 5. Övriga frågor:

Line påminner om att skicka bilder på oss själva och svara på frågorna!!

## 6. Mötet avslutas

### Underskrifter

Ordförande:

Sekreterare:

Justerare: